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Abstract (en)
The multichannel electrical connector includes a coaxial connection for each channel. This comprises a central conductor (7) and an outer
conducting sleeve (10). The conducting rods (7) are situated within a box (3, 12) which consists of an L-shaped base (3) and a cover (12). The
conducting rods are right-angled elements each with a section directed downwards to stand perpendicular to the printed circuit board (9) and a
horizontal section (8) extending into a connector (9). The cover (12) of the box provides two earth planes (13,14) in its large surfaces and these are
closer to the conducting rods than the conducting rods are to each other.

Abstract (fr)
L'invention est relative & un connecteur électrique multivoie, chaque voie étant constituée par un élément de contact coaxial comportant un
conducteur central et un conducteur externe, des moyens de raccordement a une plaque de circuit imprimé et une tige électriquement conductrice
reliant le conducteur central de I'élément de contact coaxial auxdits moyens de raccordement. Les tiges conductrices (7) sont logées dans un boitier
(3,12) qui définit un espace intérieur continu, chaque tige conductrice (7) étant disposée a proximité d'au moins un plan de masse (13,14) et étant
séparée de la ou des tiges conductrices voisines d'une distance supérieure a la distance qui la sépare de son plan de masse (13,14). <IMAGE>
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